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Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
642 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Jan Faber (JF) 
    
Fra administrationen:   Torben Thygesen (TTH) og Søren 
Steen Kindberg (SSK) 
 
Fra afdelingen:              13 beboere 

Dag og år: 
Onsdag, den 9. marts 2022 kl. 17.00 på Hol-
ger Drachmanns Gade 1  
Afdelingsmøde for afd. 49 (Vandtårnsvænget 
2-28) 

Gurli Nygaard bød velkommen og foreslog JF som dirigent. 
 

  
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen.   
 

 JF blev valgt som dirigent 
 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde. 

 

Beretning enstemmigt godkendt. 
Beretning vedlagt. 
 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

 
Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 

 
Budgetter er en udsplitning fra afdeling 35 og er beregnet 
som en forholdsmæssig andel af den oprindelige afdeling. 
Erfaringstal vil danne sig i de kommende år. Stigningen i år 
kan hovedsageligt forklares ved stigning i kapitaludgifter og 
reduceret overført overskud fra tidligere år. 
 
Budgetforslaget vil medføre en gns. huslejeforøgelse på 
26,83 kr. pr. m2 (eller gns. ca. 223 kr. pr. måned for et gen-
nemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gældende fra 1.juli 
2022. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Der er fra beboere indgået følgende forslag: 

1. Forslag til vindue i loftet i badeværelse, jf. vedlagte 
bilag. 

2. Forslag til automatisk døråbner ved kælderindgan-
gen på Vandtårnsvænget 2, jf. vedlagte bilag. 

 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
Budget godkendt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Tilføjes råderetsarbejde. Tilkendegi-
velse for forslag, etablering pg vedli-
geholdelse påhviler den enkelte bo-
lig/lejer. Teknisk afdeling undersø-
ger om det er teknisk muligt i de en-
kelte boliger. 

2. Nedstemt 
  
 

Pkt. 4 Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - 
Indkomne forslag: 
Der er fra administrationen indgået følgende forslag: 

1. Forslag til revideret vedligeholdelsesreglement, 
samt tillæg til afdelingens råderetsregler jf. vedlagte 
bilag 

Der er fra afdelingsbestyrelsen indgået følgende for-
slag: 

2. Forslag til etablering af en bogbytte ordning i afde-
lingen jf. vedlagte bilag. 

 

  
 

1. Godkendt. 
 
 
 
 
 

2. Nedstemt. 
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Pkt. 5 Valg af formand: 
 På valg: Gurli Nygaard  
 
 
 

  
Gurli blev i 2020 valgt som formand for 2½ 
år, så der egentlig først skulle vælges ny 
formand i 2023. På mødet var der enighed 
om, at Gurli var på valg og blev valgt som 
formand for 2 år igen. 
 

Pkt. 6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og 
suppleanter 

           På valg: Jens Nielsen og Arne Carstensen  
  
 
 
 Valg til suppleanter: 
 På valg: Aksel Vagner og Henning Bendiksen. 
 
 

  
Valgt til afdelingsbestyrelse: 
Valgt for 2 år: Jens Nielsen 
Valgt for 1 år: Henning Bendiksen 
 
Valgt til suppleanter: 

1. suppl.: Aksel Vagner 
2. suppl.:  Holger Nørgaard 

 

Pkt. 7 Eventuelt  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 18.30 

  
Kort dialog om petanquebane og lade stan-
dere. 

 


